

我們摯愛的黃丹尼弟兄，於主後二〇一三年二月四日上午八時三十分，在洛杉磯聖迦谷醫院安息主懷，離世進入永恆的喜樂與榮耀中。距生於主後一九三零年十一月二十五日，旅世八十二載。

黃丹尼弟兄的葬禮謹定于二〇一三年三月一日（星期五）下午二時三十分在洛杉磯 Forest Lawn Glendale 的 The Little Church Of The Flowers 舉行，歡迎主內眾牧長和弟兄姐妹們撥冗參加，不勝感激！

在屬天的生命歷程中，黃弟兄天天與神同行，在主面前謙卑等候。蒙聖靈的光照與引領，在聖經預言、天文氣候、現代核物理、世界局勢.....等皆有深入研究。黃弟兄著有中英文著作近 20 本，他的足跡遍及全球，在今日世界這個「曠野」上，高聲呼喊：「天國近了！我們都要悔改！」

如今，黃丹尼弟兄已與他最愛的主永遠同在，這是他生前日日所切望的！我們雖感不捨，因為痛失這樣一位神所重用敬虔愛主的長輩，但我們在主裡是有福的，因有一天我們要再相會！敬愛的黃弟兄，安息吧！讓我們相約在永恆！

註：黃丹尼弟兄離世前，極切盼望藉著榮耀教會的網站，他所著作的文章能夠傳遞至世界各地，帶領更多人悔改並得救信主！同時他也盼望成立末世聖經預言研究以繼承他的遺志，若您對此有負擔，請代禱並支持此事工，願神祝福您！

榮耀教會

3017 W Valley Bl.

Alhambra, CA 91803

[\(626\)576-0200](tel:(626)576-0200)

Web: churchofglory.com

We regretfully announce that our dearly beloved brother, Dr. Daniel Huang, went home to be with our Lord on Monday, February 4, 2013 at 8:30 a.m. in Los Angeles County's San Gabriel Valley Hospital after a brief illness. He is now safe in the arms of our Lord Jesus, suffering no more, but into eternal joy and glory.

Brother Huang was born on November 25, 1930. He was 82 years old at the time of his passing. His funeral will be held on Friday, March 1, 2013 at Forest Lawn Mortuary in Glendale. All are welcome to attend his memorial service which will begin at 2:30 p.m. at The Little Church of the Flowers.

During his entire life, Brother Huang walked daily with God, waiting humbly before Him. Through the

guidance and enlightenment of the Holy Spirit, Brother Huang had an in-depth study and knowledge of the biblical prophecies, astronomy, modern nuclear physics, and other global events. This special gift had enabled Brother Huang to write and author nearly 20 books, both in English and in Chinese. He had also travelled throughout different parts of the world. In the “wilderness” of this modern world, he shouted out, “The kingdom of Heaven is near. We all need to repent!”

Now Brother Huang is forever with the Lord for whom he loved most. Each and every day, he was looking forward for this day to come. Even though we are saddened by his departure as we have lost a devoted God-loving servant, we are so blessed because we are all in Christ. One day we will meet with our brother again. Our dear Brother Huang, rest in peace, and let us one day meet for eternity.

Note: Before Brother Daniel passed away, he longed to propagate his writings to different parts of the world through The Church of Glory’s website. His hope was to lead people to repentance, to believe in Jesus Christ, and to be saved! Also, he hoped to establish a legacy that will continue his research on biblical prophecy in end times. If you have this burden, please pray and support this ministry. May God bless you all!

Church of Glory

3017 W. Valley Blvd.,

Alhambra, CA 91803

(626) 576-6200

Web: churchofglory.com